
      
 

 

 
      INTERPELACJA 
      Zielona Góra, 29 listopada 2021r.  
      Składający : Radna Aleksandra Mrozek 
      Dotyczy:  Lubuskich Bonów Wsparcia Przedsiębiorców  
 
      Pani Marszałek, 
            
      Lubuskie Bony Wsparcia Przedsiębiorców  do dnia dzisiejszego budzą emocje.  Na 

prośbę Przedsiębiorcy Al-Dentica Beata Anna Piórkowska  kieruje  poniższe pytania i 
bardzo proszę o jednoznaczną, precyzyjną odpowiedź. 

 
 

1.Z którego przepisu Regulaminu LBWP [OPZL] wynika, że brak obostrzeń prawnych 
branży skutkować będzie brakiem przyznania punktów za kryterium branży 
szczególnie narażonej na negatywne skutki wystąpienia Covid-19? 
 

     2.  Czy zgodne z Regulaminem LBWP [OPZL] jest odmówienie punktów za kryterium 
branży szczególnie narażonej na negatywne skutki wystąpienia Covid-19 z tego 
powodu, że kod PKD Wnioskodawcy nie wpisuje się w zakres branż wskazanych   
w§  9 p. 14.3 Regulaminu LBWP ?  

 3.  Dlaczego każdego czytającego odpowiedź na interpelację: DFR.VI.0003.4.2021          
wprowadzano w błąd, co do konieczności wystąpienia obostrzeń prawnych branży[by 
otrzymać punkty za kryterium branży], podczas gdy obostrzenia nie były konieczne?            

 4. Dlaczego każdego czytającego odpowiedź na interpelację: DFR.VI.0003.5.2021    
wprowadzano w błąd, co do niewielkiej wagi kryterium branży szczególnie narażonej,  
podczas gdy kryterium to miało zasadnicze znaczenie [aż 440 z ogółu 452 
Grantobiorców  otrzymało granty dzięki punktom za kryterium branży].? 

                                                                                          W oczekiwaniu na odpowiedź  

                                                                                           Radna Aleksandra Mrozek 
 



DFR.VI.0003.9.2021

Pani
Aleksandra Mrozek
Radna Województwa Lubuskiego

Szanowna Pani Radna,

w odpowiedzi na interpelację złożoną 29 listopada br. (przekazaną przez Biuro 
Sejmiku pismem sygn. BS.0003.113.2021 z 29 listopada br.), w sprawie Lubuskich 
Bonów Wsparcia Przedsiębiorców, poniżej przekazuję odpowiedź na zadane przez 
Panią pytania.

1. Z którego przepisu Regulaminu LBWP [OPZL] wynika, że brak 
obostrzeń prawnych branży skutkować będzie brakiem przyznania 
punktów za kryterium branży szczególnie narażonej na negatywne 
skutki wystąpienia Covid-19?

Jak już wcześniej wyjaśniano, obostrzenia prawne branży nie były warunkiem 
otrzymania bonu, Eksperci podczas oceny merytorycznej oceniali opisaną przez 
przedsiębiorcę sytuację tj. trudności w funkcjonowaniu poszczególnych branż 
w obliczu pandemii oraz to, jakich ograniczeń działalności i skutków stanu epidemii 
COVID-19 doznało dane przedsiębiorstwo. Przedsiębiorstwa z tej samej branży mogły 
mieć inną sytuację, tj. doznać innych skutków stanu epidemii COVID-19.

2.  Czy zgodne z Regulaminem LBWP [OPZL] jest odmówienie punktów za 
kryterium branży szczególnie narażonej na negatywne skutki 
wystąpienia Covid-19 z tego powodu, że kod PKD Wnioskodawcy nie 
wpisuje się w zakres branż wskazanych   w §  9 p. 14.3 Regulaminu 
LBWP ? 

Jak już wcześniej wyjaśniano, ocena wniosku przedsiębiorcy, przeprowadzana 
przez Ekspertów była oceną całościową, dokonywaną na podstawie treści załączników 
oraz wniosku o bon. Nieprawdą jest, że podstawą decyzji Eksperta o przyznaniu bądź 
odmowie przyznania punktów w kryterium „Prowadzenie działalności w branżach 
szczególnie narażonych na negatywne skutki wystąpienia COVID-19” był jedynie nr 
PKD wpisany w polu C06. 

 Zielona Góra, 09 grudnia 2021 r. 



3. Dlaczego każdego czytającego odpowiedź na interpelację: 
DFR.VI.0003.4.2021 wprowadzano w błąd, co do konieczności 
wystąpienia obostrzeń prawnych branży [by otrzymać punkty 
za kryterium branży], podczas gdy obostrzenia nie były konieczne?

Nikt nie został wprowadzony w błąd. W odpowiedzi na interpelację 
(syg. DFR.VI.0003.4.2021) nie ma informacji o tym, że konieczne było wystąpienie 
obostrzeń prawnych by otrzymać punkty za kryterium „Prowadzenie działalności 
w branżach szczególnie narażonych na negatywne skutki wystąpienia COVID-19”.

      

 4. Dlaczego każdego czytającego odpowiedź na interpelację: 
DFR.VI.0003.5.2021 wprowadzano w błąd, co do niewielkiej wagi 
kryterium branży szczególnie narażonej,  podczas gdy kryterium to 
miało zasadnicze znaczenie [aż 440 z ogółu 452 Grantobiorców  
otrzymało granty dzięki punktom za kryterium branży].?

Nikt nie został wprowadzony w błąd. W odpowiedzi na interpelację (syg. 
DFR.VI.0003.5.2021) wskazano, że za kryterium „Prowadzenie działalności 
w branżach szczególnie narażonych na negatywne skutki wystąpienia COVID-19” 
można było otrzymać 6 pkt. i nie decydowało o tym, czy projekt zakwalifikuje się do 
otrzymania bonu.

Z poważaniem

z up. Marszałka Województwa

Daniel Roguski
Zastępca Dyrektora Departamentu

Departament Programów Regionalnych 

[podpisano certyfikowanym podpisem elektronicznym]


